
Protokół Nr XI/2015 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 7 września 2015 roku 
 

Otwarcia XI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie dokonał Przewodniczący Adam Mysiara. 
Stwierdził że zgodnie z listą obecności na posiedzeniu obecnych jest  14 radnych na 15 i sesja 
jest władna podejmować prawomocne  decyzje i uchwały.  
Powitał wszystkich zebranych. 
Na sekretarza obrad zaproponował  radnego Rafała Dębickiego – wyraził zgodę. 
Głosowanie. 
14 głosów - za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza o wykreślenie z porządku obrad pkt 14- projekt uchwały w 
sprawie powołania Rady Społecznej. Do dnia sesji Wojewoda nie wskazał swojego 
przedstawiciela. 
Odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z obrad  sesji VIII, IX i X. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje radnych. 
7. Uchwała w sprawie w sprawie: przystąpienia do sporządzenia zmiany  miejscowego 

planu  zagospodarowania przestrzennego Miasta  Sędziszów. 
8. Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obr. wsi Gniewięcin, Piła, Klimontów, Klimontówek. 
9. Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/227/2013 z dnia 21 lutego 2013 roku o 

przystąpieniu do zmiany Nr 2 Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego Gminy Sędziszów. 

10. Uchwała w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego i Sądu Pracy w 
Jędrzejowie na kadencję 2016 – 2019.  

11. Uchwała w sprawie zmiany do uchwały zmieniającej „Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Gminy Sędziszów na 2015 rok”. 

12. Uchwała w sprawie  zmiany do uchwały zmieniającej „Rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie, na rok 2015”. 

13. Uchwała zmieniająca uchwałę własną Nr XVIII/197/2008 z dnia 28 kwietnia 2008 
roku, uchwałę Nr XLII/2010 oraz uchwałę Nr XXI/153/2012 w sprawie udzielenia 
pożyczki dla SPEC Spółka z o.o. w Sędziszowie. 

14. Uchwała w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
15. Uchwała w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie publicznych 

i niepublicznych: szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego – 
prowadzonych przez osoby prawne lub osoby fizyczne inne niż jednostka samorządu 
terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 

16. Uchwała w sprawie  przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej 

17. Uchwała w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
18. Uchwała w sprawie zmian w budżecie. 
19. Wolne wnioski i dyskusja 
20. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 



21. Zamknięcie obrad. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie protokoły z poprzednich sesji: 
Sesja z 22 czerwca 2015 roku 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Sesja nadzwyczajna z 14 lipca 2015 roku 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Sesja nadzwyczajna z 7 sierpnia 2015 roku 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy za okres od ostatniej sesji. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza? 
Radny W. Tabor 
- czy nie można przy regulacji rzeki Lipka przy Bat. Chłopskich przesunąć koryto o 70cm 
w kierunku torów bo droga jest zbyt wąska. 
Pan Burmistrz 
- trzeba to zgłosić przez Wydział Rolnictwa, jeśli będzie taka możliwość to może zostanie 
zrobione. 
Radny Z. Konieczny 
- zapytał czy jest Komisja ds. suszy? 
Pan Burmistrz 
- wszystko fotografujemy i spisujemy protokoły, kończymy prace. 
Radny M. Żelezik 
- regulamin do szacowania strat jest nie do przyjęcia, ktoś nie ma pojęcia o rolnictwie 
30% szkód to np. przy 50ha szkody muszą być na 17ha, a jeśli jest mniejsze gospodarstwo 
10 czy 5 ha to rolnik nic nie dostanie. Nie może być tak że komisja chodzi a pracownik 
gminy powiedział że praktycznie nie dostanie nikt, to po co chodzić i spisywać. Tak ten 
kraj nie może działać. 
Radny N. Jawor 
- pierwsza informacja była że mogą zgłaszać ci co maja kukurydzę, później w 
poniedziałek już można było zgłaszać łąki, szkoda czasu i kłopotu. 
Pan Burmistrz 
- do obowiązków gminy należało na podstawie wytycznych, które są dokonać szacunków 
strat, w moim przekonaniu nawet jak wyjdzie że strata nie przekracza 30% to państwo 
powinno jakąś pomoc znaleźć . Gdybyśmy opierali się tylko na wytycznych to u nas nie 
powinniśmy wychodzić w teren bo gleby nie pozwalają na uprawę kukurydzy, według 
Instytutu w Puławach. My zdecydowaliśmy że wychodzimy i spisujemy wszystko co 
rolnicy zgłaszają, protokoły przekażemy. Ktoś wyżej będzie się zastanawiał co z tym 
zrobić. Myślę że to nie tylko w naszej gminie ale w całej Polsce w 2500 gminach jest ten 
sam problem tam gdzie wystąpiła susza. Nieładnie że ktoś od nas tak mówił.  
Radny M. Żelezik 
- jak będziemy czekać to w nieskończoność, Wójtowie i Burmistrzowie powinni 
zaprotestować i podnieść problem wyżej. 



Ad. 6 
Radny W. Tabor 
- droga Gniewięcin gościniec przekazano fundusz sołecki na to zadanie, wg nas pieniądze 
zostały zmarnowane, droga miała być poszerzona, kamień przywieziono na odcinek 
120m, trudno teraz się wyminąć, 
- przepust k/remizy firma wykonała a pracownicy interwencyjni idą i poprawiają, to samo 
w Klimontówku, gdzie jest inspektor nadzoru, mówiliśmy aby przy odbiorze prac był 
sołtys albo radny z danego terenu, 
- dobudować 1 lampę na początku Gniewięcina naprzeciw p. Pakos, skrzyżowanie przed 
przejazdem, 
- gmina organizowała wyjazd do Krobi kto płacił, jaki jest koszt tego wyjazdu? 
- konsultacje społeczne w sprawie wiatraków powinny być po takim wyjeździe, może ktoś 
zmienił zdanie. 
Radny N. Jawor 
- proszę o wycinkę krzaków przy zjeździe z przejazdu w Boleścicach bo jest słaba 
widoczność, dochodzi do kolizji bo od września ruch jest wzmożony, młodzież dojeżdża 
do szkół, 
- zamontować 3-4 kręgi na przystanku k/przejazdu w Boleścicach- jadąc w kierunku 
Jędrzejowa ludzie stoją na poboczu, jest wąsko i muszą uciekać do rowu, 
- ta sama sytuacja przy nowym przystanku zamontować 4 kręgi, mniejsze kręgi my mamy. 
Radny M. Żelezik 
- odniósł się do wcześniejszych interpelacji wycinka w kierunku wysypiska Marianów i 
kierunek Nowa Wieś, to samo k/Krzosy poprawić wjazd do Marianowa, pisał Pan 3 razy i 
nic nie zrobiono, będą zebrania sołeckie jak to będzie wyglądać gdy ludzie zapytają, 
- wieś Czekaj przeznaczyła ok. 10tys. na kuchnię do świetlicy wiejskiej, kiedy to będzie? 
- regulacja rzeki Mierzawa to co zrobiono  na odcinku Krzelów – Czekaj pomogło, należy 
to samo zrobić dalej. Nie słuchać ekologów mają rację ale nie do końca. Kto rolnikowi 
zwróci za siano gdzie się nie dało wjechać, w tym roku rolnicy nie skorzystali bo to była 
10 letnia  trzcina więc ją kompostują dopiero następny rok przyniesie efekty. Prosimy o 
dalsze  wyczyszczeniu koryta rzeki z sitowia, drzew powalonych i rosnących w korycie 
rzeki, na odcinku od p. Dłużniak do p.Cedro. Ekolodzy do końca nie mają racji, 
- w Bugaju zgłaszałem naprawę asfaltu k/Chyla i w Tarnawie k/Górski na łuku, Powiat 
obiecał i nic nie zrobiono. 
Radna A. Konieczna 
- prośba aby podjechać k/Wrony czyścili rzekę i wybraną ziemię przekładali koło asfaltu, 
jest bardzo zniszczony i popękany, 
- znak do Piołunki z nr od 1 – 10 zamontować, 
- wyciąć krzaki Piołunka od starego Mierzyna na 2 zakrętach. 
Radny R. Dębicki 
- interpelacja z marca br. czy jest możliwe aby wiaty na pkt zbiórki odpadów były 
wykonane jeszcze w tym roku? 
Radny M. Żelezik 
- ZS Krzelów dowozi młodzież swoim BUS 5 razy przywóz i 5 razy odwóz, na wjeździe 
jest łuk zarośnięty gałęziami, które ograniczają widoczność teraz zrobiona nowa 
nawierzchnia drogi, kierowcy jeżdżą za szybko, przez gałęzie nad drogą nie widać 
nadjeżdżających samochodów i  jest niebezpiecznie. 
Radny W. Tabor 
- była przebudowa oświetlenia w Gniewięcinie zgłaszałem że jest źle, na końcu 2 lamy 
niewidoczne z krzaków z drugiej strony 5 jedna przy drugiej, chodziło o przesunięcie, 
można 2 zyskać. 



Radny Z. Konieczny 
- w Klimontowie przejazd kolejowy, jest zgrubienie na szerokim torze,  kierowcy 
obawiają się że mogą się zawiesić bo autobusy są coraz dłuższe. 
Radny Z. Adamski 
- oświetlenie ul. Sportowej z wieży kolejowej jest za słabe, 
- wyciąć zakrzaczenia przy Sportowej, bo lisy nadal wychodzą, 
- podnieść 2 kratki w Rynku na moście i na skręcie na Partyzantów, 
- poprawić chodnik do Pomnika w Rynku nie da się po nim iść, 
- na Gniewięcińskiej zrobione odwodnienie teraz zamulone nie ma kratki ściekowej, 
topola też nie usunięta, 
- nad chodnikiem zwisają suche gałęzie, 
- czy był już odbiór chodnika przy Jędrzejowskiej? 
Radny Z. Gładki 

      - przypominam że złożyłem interpelacje na piśmie z 3 sołectw i nie dostałem odpowiedzi, 
- pobocza od Łowini kierunek Pawłowice kamienie nadal są wynoszone na jezdnię, 
ostatnio samochód wypadł z drogi, jest to na łuku i jest niebezpiecznie. 
Radny N. Jawor 
- radny Tabor narzeka że ma za dużo lamp, potrzebna jest lampa naprzeciw mojej posesji, 
jestem sołtysem często ludzie przychodzą po informacje gdzie kto mieszka o różnych 
porach dnia. Ktoś myślał że będę krótko sołtysem czy radnym i nie zamontowano, jestem 
już długo i ta lampa przydałaby się. 
Radny J. Wiencek 
- zwrócił się do Sekretarz aby do czasu załatwienia tego wyjazdu z Majowej na 
obwodnicę, dosypać kamienia bo znów powstała duża dziura, 
- droga osiedlowa os. Skarpa od bloku 15 do 13 uzupełnić asfaltem ubytki przy 
krawężnikach, czy jeszcze w tym roku będzie to robione czy może w przyszłym? 
- podziękował ZUK za wycięcie zakrzaczeń między Skarpą a ul. Leśną to jest teren 
prywatny, został jeszcze pas przy blokach. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały  w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany  
miejscowego planu  zagospodarowania przestrzennego Miasta  Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XI/68/2015 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części obr. wsi Gniewięcin, Piła, Klimontów, 
Klimontówek. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się           uchwała Nr XI/69/2015 
Radny W. Tabor 
- był wyjazd do gminy Krobia, wycieczka powinna być przed konsultacjami, może 
zmieniło się zdanie na temat wiatraków. Uważam że ta uchwała powinna być odłożona na 
następną sesję. 
Pan Burmistrz 
Jest to uchwała inicjująca proces dochodzenia do ewentualnej zmiany planu 
zagospodarowania przestrzennego, nie będzie to mniej niż 2-3 lata jak w poprzednich. 
Wtedy będzie pełna procedura łącznie z konsultacjami z społecznymi, dziś podejmujemy 



uchwałę tylko o przystąpienie do sporządzenia zmian. 11 września wchodzi w życie 
ustawa krajobrazowa, która wprowadza wiele uwarunkowań co spowoduje duże 
utrudnienia i koszty dla nas. Tyle już na temat wiatraków było mówione, w moim 
odczuciu ludzie rozumieją że tego się nie cofnie. Kraje mają nadwyżkę energii ze źródeł 
odnawialnych, my albo produkujemy albo płacimy ogromne kary albo będziemy kupować 
za wielkie pieniądze. Pojedźcie i zobaczcie jak ludzie żyją w  zachodniej Europie jak 
Holandia, Belgia, Niemcy i Francja, Dania. Gdyby wiatraki były tak szkodliwe to 
organizacje ekologiczne nie pozwoliłyby na te inwestycje. Jest to wizja rozwoju gminy, 
odłożenie spowoduje ogromne komplikacje, dziwie się dlaczego kolejny raz blokujesz, 
Na zachodzie Polski gminy chcą u siebie mieć wiatraki. 
Pan Przewodniczący 
- było pytanie czy są wnioski do porządku obrad wtedy można było zgłaszać wniosek o 
wycofanie projektu uchwały, teraz głosujemy zgodnie z porządkiem obrad. 
Radny W. Tabor 
- powiedziałem w tym sensie że może gro osób zmieniło orientację w tym temacie. 
Sołtys Gniewięcina 
- mieszkańcy nie są przeciwnikami wiatraków, ale mają pretensje do sposobu 
podpisywania  umów gdzie łamano wszystkie normy prawne. Podpisywali z tymi którzy 
mają tutaj działki ale mieszkają gdzie indziej a teraz się wszystko na nas odbija, robione 
po kryjomu. 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/227/2013 z dnia 21 
lutego 2013 roku o przystąpieniu do zmiany Nr 2 Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za uchwała Nr XI/70/2015 
Ad. 10 
Pani Sekretarz 
- musi nastąpić procedura wymagana przy wyborze ławników. Dla nas przewidzianych 
jest 4 miejsca, termin zgłaszania kandydatów upłynął 30 czerwca br. Wpłynęły 2 
kandydatury po 1 do Sądu Pracy i Sądu Rejonowego w Jędrzejowie ze skierowania 
Prezesa Sądu na reelekcję. Specjalna Komisja zapoznała się z dokumentami kandydatów. 
Głosowanie musi być tajne przeprowadzone przez Komisję skrutacyjną. 
Radny R. Dębicki 
- odczytał protokół z posiedzenia zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników, 
stwierdzono iż wnioski są kompletne, zawierają informacje o niekaralności, zgodę 
kandydatów, zaświadczenie o stanie zdrowia. 
Pan Przewodniczący 
- poprosił o zgłaszanie kandydatów do prac w Komisji skrutacyjnej. 
Zgłoszono kandydatury: 
1. Marek Żelezik 
2. Robert Dobrowolski 
3. Jarosław Jaworski 

Wszyscy wyrazili zgodę. 
Pan Marek Żelezik omówił sposób głosowania wyczytywał radnych wg listy obecności i 
wręczał karty do głosowania. 
Po przeprowadzeniu głosowania Przewodniczący ogłosił przerwę aby Komisja miała czas 
na sporządzenie protokołów z głosowania. 
Po przerwie Pan Robert Dobrowolski odczytał protokoły z głosowania: 



Do Sądu Rejonowego została wybrana Pani Grażyna Błońska przy 12 głosach za i 2 głosach 
przeciw, do Sądu Pracy wybrano Panią Ireną Gertrudę Patyna przy 13 głosach za i 1 głosie 
przeciw. 
Uchwała nr XI/71/2015 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany do uchwały zmieniającej „Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Sędziszów na 2015 rok”. 
Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała nr XI/72/2015 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany do uchwały zmieniającej „Rocznego programu 
współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 
ust. 3 ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie, na rok 2015”. 
Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała nr XI/73/2015 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał projekt uchwały zmieniająca uchwałę własną Nr XVIII/197/2008 z dnia 28 
kwietnia 2008 roku, uchwałę Nr XLII/2010 oraz uchwałę Nr XXI/153/2012 w sprawie 
udzielenia pożyczki dla SPEC Spółka z o.o. w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XI/74/2015 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił uchwałę  w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
Pani Sekretarz 
- projekt uchwały został przygotowany po analizie wniosków które wpłynęły do Kapituły. 
Proponuje się przyznanie 10 tytułów 4 dla osób fizycznych i 6 dla zakładów pracy. Odczytała  
Uzasadnienia do wszystkich wniosków. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Radny W. Tabor 
- nie znam trybu prac Kapituły ale chciałem zapytać czy nie można pośmiertnie przyznać tego 
tytułu dla zmarłego Pana Jana Ozga? 
Pani Sekretarz 
- jest regulamin gdzie są zawarte zasady zgłaszania kandydatów do tego odznaczenia. Termin 
przyjmowania zgłoszeń upłynął 31 lipca 2015 roku, Kapituła odrzuciła wniosek który 
wpłynął po terminie. Jest to osoba zmarła, nigdy u nas tytuł nie był nadawany pośmiertnie. 
Jest to osoba która była mieszkańcem gminy Wodzisław, możemy go uhonorować podczas 
Festiwalu Ludowego. 
Pan Przewodniczący  
- odczytał uchwałę  w sprawie przyznania tytułu „Zasłużony dla Gminy Sędziszów”. 
Głosowanie 
14 głosów – za                  uchwała Nr XI/75/2015 
Ad. 15 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji na prowadzenie 
publicznych i niepublicznych: szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego – 



prowadzonych przez osoby prawne lub osoby fizyczne inne niż jednostka samorządu 
terytorialnego oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich wykorzystania. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XI/76/2015 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie  przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XI/77/2015 
Ad. 17 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
Głosowanie 
14 głosów – za              uchwała Nr XI/78/2015 
Ad. 18 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie. 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XI/79/2015 
Ad. 19 
Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radny W. Tabor – prace w gościńcu zostały wykonane w takim zakresie jak określono w 
przedmiarze, jeśli są wymagane dalsze prace to w 2016 roku, 
- koło remizy został zrobiony dodatkowy przepust, 
- dobudowa oświetlenia to nowe zadanie, traktujemy jako wniosek do rozpatrzenia, 
- źle zamontowane 2 lampy zasłaniane przez gałęzie, zostaną podcięte, jeśli jest wola aby 
zabrać lampę to weźmiemy, wszystko robimy zgodnie ze sztuką budowlaną jak twierdzi 
inspektor nadzoru, 
- koszt wycieczki to 131 zł ubezpieczenia za 53 osoby, pozostałe koszty pokryła firma. 
Radny N. Jawor – wszystkie wnioski o wycinkę krzaków będziemy realizować sukcesywnie, 
na miarę możliwości przerobowych, 
- montaż 3-4 kręgów będziemy się starać zrealizować podobnie przy przystanku. 
Radny M. Żelezik – wycinka w Marianowie k/wysypiska i w kierunku Nowej Wsi wydawało 
się że wycięte, będziemy poprawiać, 
- poprawienie nawierzchni obok Krzosy na Marianowie na 2016 rok, tam trzeba wyciąć 
poprawić podbudowę i położyć nową masę, 
- kuchnia dla świetlicy w Czekaju ma być wykonana do 20 października br. 
- jeśli chodzi o dalszą regulację rzeki to bez zgody ekologów nic nie można zrobić, wszystko 
robimy w uzgodnieniu z WZMiGW. Chcielibyśmy zrobić odcinek 500 – 600m kierunek stary 
młyn, musimy robić etapami aby nie ingerować za bardzo w przyrodę. Nasza rzeka jest pod 
szczególną ochroną WOŚiGW, PZW akceptuje proponowany zakres robót. 
- poprawić drogę Bugaj i Tarnawa. W Bugaju zakres zniszczony przy budowie wodociągu 
został wykonany, wstępne przyrzeczenie że będzie zrobione mamy ale do tak drobnej rzeczy 
nie będą przyjeżdżać,  
- Tarnawa również zgłoszona ale nie ma odpowiedzi, Dyrektor ZDP obiecał zrobić przy 
okazji innych robót na drogach, 
Radna A. Konieczna – dzisiaj pojedziemy na interwencję i sprawdzimy drogę Boleścice – 
Wojciechowice, 
- znak z numerami posesji zamontujemy, 



- krzaki stopniowo będziemy wycinać. 
Radny R. Dębicki – każda obudowa na pojemniki na odpady musi być kosztorysowana, 
zrobione jest 20 zostało jeszcze kilka, chcemy to zrobić w tym roku. 
Pan Z. Adamski – oświetlenie Sportowej, zajmujemy się uzyskaniem pozwolenia od strony 
kościoła, 
- pobocze przy Sportowej  
- kratki na moście i kierunek Partyzantów będę rozmawiał z Powiatem żeby jeszcze w tym 
roku zrobili, mają w 2016 roku robić łącznie z gardłem ul. Polnej w kierunku p. Greber, 
- chodni przy Sportowej prawdopodobnie będzie przebudowany od przejazdu do kościoła, 
Radny Z. Adamski 
- proponuję na tym odcinku ustawić 2-3 ławki ludzie chętnie będą korzystać bo jest to duża 
odległość. 
Pan Burmistrz 
Radny Z. Gładki – faktycznie nie było odpowiedzi, będą dostarczone na piśmie, 
- pobocze kierunek Pawłowice wystąpimy o utwardzenie. 
Radny N. Jawor – wniosek o dobudowę 1 lampy to na przyszłość, będą wymieniane sodowe 
na ledowe to można tam dołożyć. 
Radny J. Wiencek – na wyjeździe z Majowej wystąpimy o uzupełnienie kamieniem i zalanie 
asfaltem, 
- ubytki przy krawężnikach uzupełnimy w 2016 roku remonterem. 
Ad. 20 
Radny J. Jaworski 
- proszę wystąpić do PKP Nieruchomości o posprzątanie terenu za garażami k/ dawnej 
centrali kolejowej, na wjeździe do miasta wizytówka ze śmieci i butelek, 
- zbieramy podpisy o zamontowanie progów zwalniających na Sadach, czy byłoby to możliwe 
jeszcze w tym roku. 
Radny D. Juszczyk 
- ale żeby progi nie były jak na ul. Majowej, właściwe byłyby jak na 1000 lecia. 
Pan Burmistrz 
- prośba abyśmy nie rozkręcali problemu aż do tego stopnia, jak będzie potrzeba i wola 
mieszkańców to może kilka zamontujemy ale jest to strefa zamieszkania i obowiązuje 
ograniczenie do 20km/godz. Nasza Policja nie ma suszarki, teraz kontrolę może  robić tylko 
Policja drogowa, zwrócimy się aby w różnych miejscach sprawdzali nie tylko przy SEFAKO 
czy Lewiatanie. 
Radny W. Tabor 
- droga stara Piła też jest niebezpieczna, 
- na Majowej 1 próg miał być zlikwidowany. 
Radny Z. Gładki 
- odmulić rzekę w Pawłowicach od posesji Sufina do kładki, oczyścić z konarów, 
- kiedy planowany odbiór chodnika w Pawłowicach, jest dużo niedociągnięć. 
Pan Burmistrz 
- odbiór również 11 września. 
Pan J. Chmielarski 
- chciałbym zgłosić wycięcie krzaków w Łowini działka gdzie znajduje się hydrofornia 
między p. Gładkim a moją działką, 
- boisko sportowe zarośnięte chwastami do wysokości 1m między drzewami, które jesienią 
mają być wycinane, mieszkańcy zgłaszają że  rozsiewają się dalej, 
- zapytał jaka firma sponsorowała wycieczkę do Krobi, jaki był koszt wyjazdu, jaki cel był tej 
wycieczki. Nie możemy z nami porównywać takiej gminy jak Krobia z gminą Sędziszów, nie 
można tą samą miarą mierzyć. Z tego co pytałem tam mają wiele problemów, mieszkańcy 



robili blokady dróg ciągnikami, podpalali opony. To co nam powiedzieli Przewodniczący i 
Burmistrz oni mają pokłady węgla brunatnego ale  wybrali lepsze zło czyli dla nich 
elektrownie wiatrowe, 
- gdy tam byliśmy elektrownie wiatrowe nie pracowały, dyrektor firmy potwierdził że pracują 
na 10% mocy lub w ogóle nie pracowały , jaki sens był jechać 11 godzin w jedną i drugą 
stronę żeby to zobaczyć. 
- naszym celem było zobaczyć jak żyje się mieszkańcom Krobi pod wiatrakami. Nie dane mi 
było rozmawiać pytaliśmy 1 mówił że są za wiatrakami, inna pani że są za blisko. Sołtys 
który mieszka 1200m od wiatraka mówił że budzą go w nocy a druga osoba, że  jemu  nie 
przeszkadzają. Jaka tam jest demokracja co potwierdził Przewodniczący i Burmistrz, sam Pan 
był świadkiem tego co mówili, że kilka wsi  nie chciało wiatraków to ich nie mają, ci co 
chcieli to przenieśli z jednej na drugą dali większą moc, żeby te wioski nie zniknęły z ziemi. 
Burmistrz był świadkiem jak potwierdzili, że wybrali wiatraki aby nie uruchamiać kopalni. 
Nie możemy brać przykładu z tamtej gminy. 
Mam pytanie co Pan dał sołtysowi który był za wiatrakami a dlaczego nic Pan nie dał temu co 
był przeciw wiatrakom. 
Pan Przewodniczący 
- jak zwykle opowiada Pan bzdury z którymi ciężko się pogodzić, byłem na wycieczce 
wcześniej, na której Pan nie był, rozmawiałem z ludźmi i co innego mówili, to że ma Pan w 
tym swój cel tego jaki nie wiemy. To że w poprzedniej gminie gdzie Pan był radnym miały 
być wiatraki i nie stanęły a dlaczego to Pan powinien wiedzieć. Niech Pan przestanie 
opowiadać ludziom bzdury,  rozmawiałem z ludźmi, nie wiem czy się boją, czy Pan ich 
zastrasza jak straszył pan sołtysa Prokuratorem, który nie chciał zbierać podpisów pod 
wnioskiem o referendum. Jestem zdecydowany aby prokuratura sprawdziła  wątpliwe podpisy 
pod wnioskiem o referendum. Skoro cały czas Pan mówi nieprawdę to my też musimy coś z 
tym zrobić. 
Pan Burmistrz 
- wreszcie dokumentnie odkrył pan jak widzi rzeczywistość. Wiceburmistrz i Przewodniczący 
Rady dobitnie mówili iż problem decyzji na wiatraki to 2006 rok a problem z kopalnią to rok 
2010. Zastanawiam się ile zła w Panu siedzi lub inaczej Pan odbiera rzeczywistość. Możemy 
się spierać ale już końcówka zapytanie co dałem to przesada, nie oceniaj Pan ludzi wg swoich 
zasad postępowania. Wy kontaktowaliście się z tamtymi mieszkańcami, z nasze strony nie 
było żadnego kontaktu, żeby ktoś źle nie ocenił. Dobrze że mamy ten film z wyjazdu. To jest 
potwarz, dziwię się że ktoś może być tak niedobrym człowiekiem plątając się w kłamstwa jak 
to było na zebraniach w Łowini i Gniewięcinie. 
Nie wiem jaki macie cel z p. Kuśmierzem, traktujemy cię jak człowieka ale to już przechodzi 
wszelkie granice mówienie co ja dałem sołtysowi. Myśmy w podziękowaniu za przyjęcie dali 
foldery, gadżety. 
Pan Przewodniczący 
- po podjęciu uchwały radny Żelezik rozmawiał z sołtysem z Białowieży żeby u nich na tzw. 
Łysej górze były wiatraki. 
Pani R. Pacholec 
- co Panu dała ta wycieczka, żadnych wniosków Pan nie wyciągnął. Znów cyrk na sesji, 
odkąd pan jest na sesji jest tak zawsze. Pańskie Stowarzyszenie wkrada się na moją tablicę i 
wieszają głupie tezy, pan wrzuca do skrzynki głupie wiadomości ja nie życzę sobie tego. 
Wprowadza pan mieszkańców w błąd. Tam ludziom tłumaczono i świadomie są za 
wiatrakami. Wg pana wiatraki wprowadzają organizm w wibracje, pogubił się pan. Sołtys ma 
jednoczyć społeczeństwo a Pan jedynie wszystkich obraża. 
Radny N. Jawor 



- na moich tablicach też chcieli wieszać gdyby przyszedł i zapytał to może pozwoliłbym. W 
Borszowicach straszył że będą mieli wiatraki za stodołą. Pan zaczął być przeciw wiatrakom 
gdy Agencja nie chciała sprzedać gruntów. 
Pan siał marchew na osadach z oczyszczalni, dzieci te soki piły, gdyby badano glebę miałby 
Pan kłopoty. W Łowini już się przekonali jak Pan działa. 
Pan J. Jaworski 
- byliśmy na tej wycieczce ludzie byli za i przeciw wiatrakom, nie było protestów, może co 
do kopalni były protesty, wypowiadał się sołtys że słyszy ale mu nie przeszkadza.  Pani chora 
na cukrzycę i tarczycę jest od wielu lat a wiatraki są 2 lata. Interpretacja może być różna. 
Wiadomo patrzymy na dobro gminy bo każdy coś chce. Pan Kuśmierz walczy z konkurencją. 
Radny Z. Konieczny 
- może skończmy już z tymi wiatrakami. Pan Chmielarski jest mistrzem we wprowadzaniu 
chaosu. 
- zapytał czy wiaty w Klimontowie będą w tym roku? 
Pan Burmistrz 
- do końca tego roku mają być zamontowane. 
Pan Frydel 
- Burmistrz nie odpowiedział jaka firma sponsorowała wycieczkę? 
Pan Burmistrz 
- finansowała firma Polish Alternative Investmens, kwoty nie znam, 
- tak było też w przypadku zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, że 
firmy za to płacili, my nie wydawaliśmy pieniędzy z budżetu. 
Radny N. Jawor 
- już wcześniej takie praktyki były stosowane, byliśmy w Solcu Kujawskim gdy były protesty 
przeciw budowie zakładu to finansował p. Ostrowski. 
Ad. 21 
 Przewodniczący zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie kadencji 2014 – 
2018. 
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